
ZAPISNIK 

1. seje Sveta staršev OŠ Gustava Šiliha Laporje, ki je bila v četrtek, 21.9.2023 v prostorih šole. 

Predstavniki Sveta staršev:  

Ime in priimek Razred/ Oddelek 

Igor Pinter - prisoten 1. razred 

Vitko Berglez – opravičil odsotnost 2. razred 

Andreja Španring - prisotna 3. razred 

Nina Razboršek - prisotna 4. razred 

Maja Doberšek - prisotna 5. razred 

Matjaž Kavkler - prisoten 6. razred 

Valentina Jelen - prisotna 7. razred 

Jožica Fridrih – opravičila  8. razred 

Vesna Mraz - prisotna 9. razred 

Matej Gumzej - prisoten Mavrice 

Tjaša Korošec- prisotna Mehurčki 

Klemen Leskovar - odsoten Sončki 

Amadeja Marguč - prisotna Lunice 

Mojca Vtič - prisotna Zvezdice 

 

Predstavnice šole: 

- Ravnateljica Margareta Voglar, prof. 

- Saša Kranjc Bek, prof. 

- Mateja Zupanec, prof. 

1. Konstituiranje Sveta staršev: 

Ravnateljica je predstavila  predstavnike razredov in oddelkov, ki so bili v svojih sredinah 

izvoljeni v Svet starše.  

Konstituiran je bil Svet staršev ob odsotnosti naslednjih predstavnikov: Vitko Berglez, Klemen 

Leskovar in Jožica Fridrih. 

Sklep 1: Konstituiran je bil Svet staršev za šolsko leto 2023/2024. 

2. Izvolitev predsednika Sveta staršev: 

Za predsednika Sveta staršev so predstavniki izvolili Mateja Gumzeja, za zapisničarko pa 

Tjašo Korošec. 

Sklep 2: Za predsednika Sveta staršev je izvoljen gospod Matej Gumzej. 

3. Poročilo o vzgojno-izobraževalnem delu za šolsko leto 2022/2023 (šola, vrtec): 



Gospa ravnateljica je najprej predstavila poročilo šole, pri čemer je izpostavila nekaj 

zanimivih točk. 

V lanskem šolskem letu je OŠ Laporje obiskovalo 156 učencev, letos jih je nekoliko manj. 

Učenci so bili uspešni in so dosegli zelo dobre rezultate na različnih področjih. 

Gospa ravnateljica je opozorila, da ni več regijskih tekmovanj, le šolsko in državno. 

Na šoli opažajo izboljšanje na področju bralne značke. 

Pri šolskem športnem kartonu so se rezultati pri učencih v času Covida poslabšali, vendar se 

ponovno opaža izboljšanje rezultatov. Rezultati šolskega športnega kartona so dosegljivi pri 

razrednikih. 

Zaskrbljujoča pa je odvisnost učencev od mobilnih telefonov. Zaradi tega so mobilni telefoni 

v šoli prepovedani. 

Nato je gospa Saša Kranjc Bek predstavila še poročilo vrtca. 

V lanskem šolskem letu je vrtec obiskovalo 94 otrok, ki so bili razporejeni v  6 oddelkov. En 

oddelek se je nahajal v prostorih šole. Ker so bili dobri pogoji, je delo potekalo dobro. 

V lanskem šolskem letu se je spremenil urnik prehranjevanja otrok. Opažajo, da je bila 

sprememba dobra in je prinesla veliko prednosti. 

V vrtcu je kar nekaj otrok s posebnimi potrebami. Otroci dobijo pomoč skupaj v sodelovanju 

z razvojnim centrom že v vrtcu, kar se je izkazalo za dobro. Tako otroci do vstopa v šolo že 

odpravijo mnoge pomanjkljivosti.  

Ker vrtec sodeluje v projektu Gozdni vrtec in so otroci veliko zunaj ter v gozdu, so posledično 

predvidevamo tudi manj bolni. 

V zadnjih letih se prav tako povečuje število prisotnih otrok med poletjem v vrtcu. Lani so bili 

tudi otroci, ki so bili popolnoma brez počitnic. 

V vrtcu dajejo poudarek na formativnem spremljanju otrok. Pomembno je, da se pri otrocih 

prepoznajo močna področja. 

Lansko leto so v vrtcu ponudili tudi veliko brezplačnih dejavnosti, kot so: nemščina, 

angleščina, pevski zbor, folklora, ciciban planinec,... Otroci so se udeležili tudi plavalnega 

tečaja in vrtca v naravi.  

V vrtcu se vsako leto izvedejo dnevi odprtih vrat. Lansko leto je bila novost to, da so se ti 

dnevi izvedli junija in ne več avgusta, kot je bila to stalnica. Za to so se odločili, ker je junija v 

vrtcu še ustaljena dinamika dela, avgusta pa je veliko otrok na počitnicah, tečejo pa obenem 

tudi priprave na novo šolsko leto. 



Sklep 3: Člani Sveta staršev smo soglasno potrdili Poročilo šole in vrtca za šolsko leto 

2022/2023. 

4. Poročilo NPZ: 

Poročilo NPZ je predstavila ravnateljica. 

Učenci 9. razreda so pisali poleg rednih treh predmetov še druga dva. Pri vseh predmetih so 

bili nad državnim povprečjem. Pomembno je, da otroci pišejo tudi pri ostalih predmetih, saj 

lahko učitelji le tako naredijo pravilno kvalitativno analizo.  

NPZ so pisali tudi učenci 6. in 3. razreda. Tudi tukaj so bili vsi dosežki nad državnim  

Učitelji opažajo, da imajo učenci spoštljiv odnos do pisanja NPZ. 

Sklep 4: Člani Sveta staršev smo soglasno potrdili Poročilo NPZ za šolsko leto 2022/2023. 

5. Samoevalvacijsko poročilo: 

Samoevalvacijsko poročilo je predstavila Mateja Zupanec. 

Cilji, zastavljeni v okviru načrta, so bili skoraj v celoti realizirani. V novo šolsko leto se prenaša 

realizacija anketnega vprašalnika za učence in starše šole in vrtca, ki bo izveden oktobra. 

Sklep 5: Člani Sveta staršev smo soglasno potrdili Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 

2022/2023. 

6. Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/2024: 

A. Šola: 

Letni delovni načrt šole je predstavila gospa ravnateljica. Izpostavila je, da bodo 

učenci v sklopu projekta Erazmus obiskali Španijo in Nemčijo. Po predstavitvi načrta 

je gospod Kavkler izrazil naslednja mnenja oz. vprašanja: 

a) Da pogreša jasen opis športnih in naravoslovno-tehničnih dni.  

b) Strokovno ekskurzijo v muzej NOO je označil kot neprimerno. Predstavnice šole in 

nekateri starši so odgovorili, da so v muzeju programi prilagojeni starosti otrok. 

c) Zanimalo ga je, za kaj se porabi denar, ki je namenjen za delovne zvezke. Gospa 

ravnateljica je odgovorila, da se s tem denarjem kupi didaktični material in da se bo 

napisalo poročilo o porabi tega denarja. 

B. Vrtec: 

Letni delovni načrt vrtca je predstavila gospa Saša Kranjc Bek. V vrtcu bo letos pet 

oddelkov. Povedala je, da se bodo držali smernic iz lanskega leta. Poudarek bo na 

gibanju in spremljanju otrok pri njihovi vzdržljivosti.  

Novost v vrtcu bodo druženja otrok v skupnem prostoru (vsak ponedeljek). S tem 

druženjem bodo vzgojiteljice spodbudile povezovanje otrok skozi igro. Po vrtcu bodo 

različni igralni kotički, kjer se bodo otroci igrali in zbirali štampiljke. 



Za lažje kontaktiranje bodo vsi elektronski naslovi zaposlenih v vrtcu objavljeni na 

spletni strani. 

Konec aprila gredo otroci na plavalni tečaj v Terme Zreče. 

Novost letošnje leto je tudi možnost izbire, kdaj bodo pogovorne ure. 

Zaradi prizadevanj po zmanjšanju količine zavržene hrane in navsezadnje tudi 

stroškov je gospa Kranjc Bek opozorila, da je potrebno vestno sporočati odsotnost 

otrok. To lahko starši storijo preko telefona ali elektronske pošte.  

Gospa Mojca Vtič je podala naslednja mnenja oz. vprašanja: 

a) Da bi bilo dobro, če bi vzgojiteljice obveščale o nalezljivih boleznih, ki se pojavijo v 

vrtcu. 

b) Če se bo tekom šolskega leta odprl še 6 oddelek v vrtcu? Gospa ravnateljica je 

odgovorila, da obstaja možnost odprtja polovičnega šestega oddelka. Če bi do tega 

prišlo, bi bila ena skupina nameščena v šoli. 

c) Pobuda za prometno varnost. Predlog, da bi se izvedlo sodelovanje s policijsko 

postajo. Predstavnice šole so zagotovile, da gredo otroci ven vedno organizirano. 

Gospa Amadeja Marguč je predlagala, da se obvešča starše o nalezljivih boleznih po 

elektronski pošti. 

Sklep 6: Soglasno smo potrdili LDN šole in vrtca. 

7. Dopolnitev Pravil šolskega reda v okviru Vzgojnega načrta šole: 

Gospa Mateja Zupanec je povedala, da so učitelji 23.8.2023 na učiteljskem zboru dopolnili 

pravila v Pravilniku šolskega reda. Starši smo bili seznanjeni z dopolnili in smo se z njimi tudi 

strinjali. 

Sklep 7: Predstavniki sveta staršev smo se strinjali s predstavljenimi dopolnili v Pravilniku 

šolskega reda. 

8. Izvolitev članov upravnega odbora in predstavitev stanja šolskega sklada: 

Na dan 31.8.2023 je v šolskem skladu 3226,03 €. 

Svet staršev je izvolil 3 člane staršev:  

- G. Vitko Berglez 

- Ga. Valentina Jelen 

- G. Matjaž Kavkler 

Sklep 8: Svet staršev je izvolil člane v upravni odbor šolskega sklada (Vitko Berglez, Valentina 

Jelen, Matjaž Kavkler). 

10. Plan dela Sveta staršev za šolsko leto 2023/2024: 

Gospa ravnateljica je prosila starše za pomoč pri organizaciji božičnega sejma. 



11. Razno: 

Pod točko razno so predstavnice šole izpostavile tekmovanje Male sive celice, saj so se  

učenci iz širše mariborsko-ptujsko-bistriške regije uvrstili med prvih 8 šol, ki so v Oplotnici 

tekmovale za uvrstitev na televizijo. Zasedle so mesto ene izmed prvih šol in se bodo v 

znanju preizkusile 14. novembra na RTV.  

Prav tako so se učenci uvrstili naprej pri tekmovanju Hitri lončki in bodo na RTV tekmovali21. 

novembra. 

Načrtuje se tudi športni dan z OŠ Črešnjevec. Šolska ekskurzija za 8. in 9. razred v Ljubljano 

pa so že izvedli. 

Gospod Kavkler je vprašal, kako je z avtobusno linijo Hošnica-Vrhole-Ješovec-Laporje, 

namreč opaža, da avtobus pogosto zamuja. 

Gospa Doberšek je vprašala, kako se bosta usklajeval zajtrk in pouk, saj je oboje predvideno 

ob 7:30. 

12. Vročitev pisne dokumentacije kandidatov za novega/o ravnatelja/ico: 

Predsednica Sveta zavoda, gospa Albina Avsec je povedala, da so se na razpis za novega/e 

ravnatelja/ice prijavili trije kandidati. Komisija je pregledala vloge in ocenila, da so vse tri 

primerne. Kuverto s predstavitvami kandidatov je izročila predsedniku Sveta staršev, 

gospodu Mateju Gumzej. 

Seja se je končala ob 20:40. 

 

Zapisala: Tjaša Korošec                                                                              Predsednik: Matej Gumzej 


